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  Court of Washington 
  华盛顿州法院 
For   
对于 

 
No. 
编号 

 
  Plaintiff, 
  原告， 
 
vs. 
诉 
 
  Defendant. 
  被告。 

 
Order Confirming Release of Ignition 
Interlock Device Restriction 
确认解除点火联锁装置限制令  
(OR) 
(OR) 

 
At a hearing in this case, the court considered the relevant case records and files, and testimony, if any. 
在本案的听证会上，法院考虑了相关案件记录和卷宗以及证词（如果有）。  
 
Order: 
命令： 
 
Any order issued prior to this date under this case number that required the defendant as a condition of 
release to drive only a motor vehicle equipped with a functioning ignition interlock device (IID) is 
terminated, effective immediately. 
在此日期之前在本案编号下下达的作为释放条件，要求被告只能驾驶配备有效点火联锁装置(IID)的机动车

辆的命令立即终止，即刻生效。  
 
This order does not affect the defendant’s eligibility to re-license or any statutory restrictions ordered by 
the court or imposed by DOL under RCW 46.20.720. 
本命令不影响被告重新申请驾照的资格，亦不影响法院下达或由DOL依据RCW 
46.20.720施加的任何法定限制。 
 
If there are future compliance issues, the IID may be reinstated by the court. 
如果未来出现合规问题，法院可能会恢复IID的要求。  
 
Dated: ________________________   
日期： Judge/Court Commissioner/Pro Tem 
 法官/助理法官/临时法官 


